礼品:

作为"主动馈赠的礼物"是可以免税或免征增值税**的。**前提是**此类礼物是**给个人的**,礼物**价值不超过 34 英镑(£),并且是单独包装的。

香烟(共 50 支)香水(净重 50 克)花露水(25 升)

烈性酒、葡萄酒(共1公升)

雪茄(10 支雪茄或 50 克烟草, 非古巴原产)

超过 34 英镑但低于 135 英镑的礼物可以征收增值税,但不能征收关税。135 英镑及以上,增值税,关税和/或消费税可根据商品情况而定。

进口货物

价值不超过 15 英镑(£)的物品,除了酒精和烟草产品,允许免税。

15 英镑以下的货物可以免征关税和增值税。

超过 15 英镑但低于 135 英镑的货物需要交纳增值税,但可以免关税

超过 135 英镑的货物将被征收增值税和可能的关税,超过 2000 英镑的货物需要商业发票 和正式报关

违禁物品:

除被认为不能邮寄的物品外,下列是禁止和/或在某些情况下限制进入英国的商品清单:

石棉

动物病原体

金条或钞票

猫狗皮毛制品

假冒物品,包括用于制造的模具和模板

脏衣服和破布

冒牌或盗版货品

火化遗骸

弹簧刀和重力刀

有虚假原产地声明的货物

侵犯著作权的货物

侵犯商标权的货物

蜂蜜 (可能取决于认证和原产国)

啤酒花及啤酒花制品(需提供认证证书)

冠顶海豹**幼崽**制品

恐怖漫画

试验药物

不雅或淫秽的材料

金伯利进程钻石

锂电池 (未连接到手机或数码相机等设备时)

活动物

彩票和广告

供个人使用的肉类和奶制品

矿产

攻击性武器:带扣刀、死星、飞镖、武术器械、及辣椒喷雾剂等

源自香港或中国的塑料厨具

监狱制造的货物

大米(如果来自美国,要求美国的原产地证书)

能够以每秒 26.1 至 29.7 兆周和每秒 88 至 108 兆赫的频率发射的无线电发射机

土壤

脏纺织品

吸管

视频发送器.能传送视频图像的设备

不雅的录像、录音和印刷品

珠宝首饰

贵金属、宝石或半宝石

证券.硬币

动物及动物产品

```
蜜蜂、水蛭、蚕、寄生虫和驱虫剂
某些致癌物质
氟氯烃 (CFC'S)
无线电话(工作频率大于853兆赫)
化学制品
文物
鸡蛋和农产品
食物,包括鱼、贝类、蜂蜜、鸡蛋和某些种类的水果和蔬菜
外国监狱制造的货物
转基因大米和大米产品
印度瓜尔胶
肉类及肉类制品
破坏臭氧层物质
医药产品
植物害虫;对农业和植物有害的细菌、真菌、病毒和培养物
植物和植物产品
硬币
受《濒危野生动植物种国际贸易公约》约束的产品(CITIES
)
蛋白(动物类加工加工)
疑似染狂犬病的动物
狂犬病毒
无线电发射机
海豹皮
精液(动物)
土壤(泥炭)
```

旧农机

烈酒

乌克兰葵花油

蔬菜和水果

武器

鲸产品

木头;仍有树皮(未加工的);木材

乳及乳制品

United Kingdom

Gifts

Articles consigned as "Unsolicited gifts" are acceptable and will be allowed entry free of any duty or VAT providing the shipment is valued at less than 34 GBP(£), consigned to an individual, and are individually wrapped.

Cigarettes (50 cigarettes total) Perfume (50 grams net weight) Toilet Water (.25 litre)

Liquor Spirits, Wine (1 litre total)

Cigars (10 cigars or 50 gms of smoking Tobacco, not of Cuban origin)

Gifts over 34 GBP but under 135 GBP could attract VAT, but not duty. Gifts 135 GBP and over, VAT, duty and/or excise duty may apply depending on the commodity.

Imported Goods

Articles up to 15 GBP(£) value, except alcohol and tobacco products, are admitted free of duty and taxes.

- shipments under 15 GBP can enter duty and Tax (VAT) free.
- shipments over 15 GBP but under 135 GBP are liable for VAT but can enter duty free
- shipments over 135 GBP will attract VAT and possible duty, over 2,000 GBP require a commercial invoice and a formal declaration to Customs

Prohibited Items

In addition to items considered non-mailable matte, the following is a listing of commodities prohibited and/or in some instances restricted for entry into the United Kingdom:

- asbestos
- animal pathogens
- bullion or banknotes
- cat and dog fur products
- counterfeit items, including dies and plates for manufacture
- clothes and rags, soiled
- counterfeit or pirated goods
- cremated remains
- flick knives and gravity knives
- goods bearing false origin statements
- goods infringing a copyright
- goods infringing a trade mark
- honey* (may depend upon certification and country of origin)
- hops & Hops Products* (Certificate of Attestation required)
- hooded baby seal products
- horror comics
- investigational Drugs
- indecent or obscene materials
- Kimberley Process Diamonds
- lithium batteries (when not sent connected to a device such as a mobile phone or digital camera)
- live animals
- lottery tickets and advertising
- meat and milk based products in items intended for personal use

- mineral products
- offensive Weapons; belt buckle knives, death stars, throwing stars, and martial arts equipment, Pepper and similar sprays
- plastic kitchenware originating from Hong Kong or China
- prison-made goods
- rice* (of US Origin-Certificate of Conformity required)
- radio transmitters which are capable of transmitting on frequencies between 26.1 and 29.7 megacycles per second and 88 to 108 Mhz per second
- soil
- soiled textiles
- straw
- video senders; equipment capable of transmitting video images
- videos, sound recordings and printed matter, indecent
- jewellery
- precious metals, precious or semi-precious stones
- securities, coins
- animals and animal products
- bees, leeches, silkworms, parasites and destroyers
- certain carcinogenic substances
- chlorofluorocarbons (CFC's)
- cordless telephones (operating on frequencies greater than 853 Mhz)
- chemicals
- cultural objects
- eggs and agricultural products
- foodstuffs, including fish, shellfish, honey, eggs and certain types of fruit and vegetables
- foreign prison made goods
- genetically modified rice and rice products

- guar gum from India
- meat and meat products
- ozone depleting substances
- pharmaceutical products
- plant pests; bacteria, fungi, virus and cultures deemed destructive to agriculture and plants
- plants and plant products
- coins
- products subject to 'Convention on International Trade in Endangered Species of Wild Fauna and Flora (CITIES)
- protein (animal processed)
- rabies susceptible animals
- rabies virus
- radio transmitters
- sealskins
- semen (animal only)
- soil (peat)
- spirits
- used agricultural machinery
- Ukrainian sunflower oil
- vegetables and fruit
- weapons
- whale products
- wood; still having bark (unprocessed); timber
- milk and milk products